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RADA POWIATU 

W KĘTRZYNIE 

   

Protokół nr 27/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie 

z dnia 27 stycznia 2021 r., godz. 14:00 
posiedzenie w trybie zdalnym 

 
Ad. pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
Na wstępie Przewodniczący Komisji odczytał kolejno członków komisji z listy i poprosił  

o potwierdzenie swojej obecności. Podczas otwarcia posiedzenia obecni wszyscy członkowie komisji, 
zgodnie z listą obecności, stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczył 
Starosta Michał Kochanowski. 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie prowadził Przewodniczący 
Komisji Piotr Soćko, który powitał wszystkich zebranych, stwierdził prawomocność obrad oraz 
przedstawił zaproponowany porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie za rok 2020. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu przewidzianych do podjęcia na XXXI sesji Rady  

Powiatu w dniu 28 stycznia 2021 roku w sprawach: 

a) zatwierdzenia programu naprawczego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 
b)  nadania  tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego”; 
c) rozpatrzenia skargi na działania Starosty Kętrzyńskiego w związku z prowadzonym przez Wydział 

Architektury, Budownictwa i Inwestycji Starostwa Powiatowego w Kętrzynie postępowaniem  
w sprawie udzielenia pozwolenia na budowę; 

d) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Kętrzynie oraz Starosty Kętrzyńskiego; 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035; 

f) podziału rezerw celowych oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2021. 
5.  Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski. 
6. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27 grudnia 2020 r. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 

Ad. pkt 2 
Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia 

 
 Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.   
 

Ad. pkt 3 
Przyjęcie sprawozdania z prac Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu w Kętrzynie  

za rok 2020 
 
 Przewodniczący Komisji Piotr Soćko poinformował, że projekt sprawozdania za rok 2020 został 
przesłany członkom komisji (zał. nr 2). Przewodniczący zapytał, czy członkowie komisji chcieliby zgłosić 
poprawki do sprawozdania.  
 
 Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu sprawozdania.  
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt sprawozdania z prac Komisji Edukacji i Kultury 
Rady Powiatu w Kętrzynie za rok 2020. Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie głosami 6 „za”.  

 
 
Ad. pkt 4 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 
 
 Przewodniczący realizując porządek obrad przeszedł do omówienia pozostałych projektów 
uchwał będących przedmiotem XXXI sesji Rady Powiatu: 
 
 

a) zatwierdzenia programu naprawczego Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 
 

Dyrektor Szpitala Powiatowego w Kętrzynie Wojciech Glinka powiedział, że jeśli członkowie 
komisji mają pytania dotyczące programu naprawczego lub sytuacji bieżącej to prosi o ich zadawanie. 

Radny Lech Ryndzionek powiedział, że plan naprawczy nie jest realny, ponieważ podobnych 
planów było już wiele i musi być podjęty również w tym roku, aby szpital dalej mógł funkcjonować. 
Radny dodał, że jest zainteresowany sprawami bieżącymi, a mianowicie szczepieniami w Kętrzynie, 
ponieważ okazało się, że są tylko dwa punkty szczepień i wiele osób ma pretensje do samorządowców, 
którzy nie mają na to przecież żadnego wpływu. Radny wyjaśnił, że wiele osób nie może zapisać się  
na szczepienie i nikt nie jest w stanie wyjaśnić, dlaczego tak się dzieje.  

Dyrektor Wojciech Glinka wyjaśnił, że w szpitalu nie będzie punktu szczepień dla osób spoza 
„grupy 0”, ponieważ ze względu na przekształcenie szpitala w jednoimienny, zorganizowanie punktu 
szczepień przekroczyło możliwości kadrowe ale również lokalowe. Dyrektor stwierdził, że nie rozumie 
dlaczego są tylko dwa punkty szczepień w Kętrzynie, ponieważ przychodni POZ jest dużo więcej  
i lekarze w swoich gabinetach mogliby zorganizować punkty szczepień. Dyrektor powiedział,  
że podstawowym problemem jest brak szczepionki i tak należy to tłumaczyć zainteresowanym. 
Dyrektor dodał, że osoby powyżej 70 roku życia często potrzebują pomocy w dowiezieniu do punktu 
szczepienia i przygotowaniu się do niego, więc czas takiego szczepienia przedłuża się. Odnosząc się  
do programu naprawczego Dyrektor powiedział, że wynik finansowy w 2020 roku znacząco się 
poprawił i jest to dobra informacja, ale nie wiadomo co będzie w roku 2021 i jak długo jeszcze będzie 
szpitalem jednoimiennym. 

Radny Lech Ryndzionek powiedział, że w sytuacji, gdy są dostępne szczepionki, a nie ma 
chętnych osób z grupy 0 to należy zaszczepić każdego, kto chce przyjąć szczepionkę, aby się nie 
zmarnowały.  

Radna Urszula Baraniecka zapytała jaka jest wizja uregulowania zobowiązań związanych  
z podwyższeniem płacy personelowi medycznemu.  

Dyrektor wyjaśnił, że na razie szpital dysponuje pewną rezerwą finansową, ale środki  
na uregulowanie tych zobowiązań nie są przyznawane z Narodowego Funduszu Zdrowia.  

Radna Urszula Baraniecka zapytała, na jakim etapie jest obecnie planowany remont bloku 
operacyjnego. 

Dyrektor poinformował, że do końca tygodnia zostanie przygotowana ostateczna wersja 
Programu Funkcjonalno - Użytkowego na remont oddziału chirurgii, ponieważ zostaną 
zagospodarowane pomieszczenia po obecnym bloku operacyjnym. Dyrektor wyjaśnił, że ze względu na 
pandemię firma przedłużyła okres wykonania PF-U, ale już po analizie i akceptacji zostanie ogłoszony 
przetarg.  

Radny Lech Ryndzionek zapytał, czy zmieni się coś pod względem ilości szczepionych osób, 
ponieważ są bardzo duże kolejki. 

Dyrektor poinformował, że punkty szczepień są przygotowane na szczepienie większej ilości 
pacjentów dziennie, ale w tym momencie brakuje szczepionek.  

Starosta Michał Kochanowski potwierdził, że problemem jest dostępność szczepionek, 
ponieważ punkty szczepień są gotowe na zaszczepianie 180 osób tygodniowo. Starosta wyjaśnił,  
że punkty szczepień nie są przypisane ze względu na miejsce zamieszkania, więc mieszkańcy Kętrzyna 
mogą korzystać z punktu szczepień również w innych gminach. Starosta powiedział, że funkcjonujemy 
w bardzo nieprzewidywalnej rzeczywistości. Starosta powiedział, że w tym tygodniu odbyło się 
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spotkanie w szpitalu i można zauważyć wśród personelu frustrację, zaniepokojenie i zmęczenie 
sytuacją bieżącą. Starosta dodał, że chirurdzy i ortopedzi pracując w szpitalu jednoimiennym bez 
możliwości wykonywania swojej podstawowej specjalizacji są zaniepokojeni obecną sytuacją. 
Następnie Starosta poinformował, że wraz z dyrektorem spotkali się z Wicewojewodą Warmińsko-
Mazurskim i z przedstawionych informacji wynika, że w Ministerstwie Zdrowia powstał zespół roboczy, 
który do końca lutego ma opracować koncepcję zmian ustawowych, które zmienią strukturę 
własnościową szpitali. Starosta wyjaśnił, że zmiana ma iść w kierunku upaństwowienia szpitali.  

Radny Lech Ryndzionek wyjaśnił, że nie tylko szpitale idą w tym kierunku, a najbardziej 
przerażające jest to jaka w obecnych czasach jest kadra zarządzająca. 

Radny Piotr Węglarski zapytał, za jaki okres jest podany w załączniku do projektu uchwały zysk 
i czym jest on spowodowany.  

Dyrektor poinformował, że podczas pandemii przyjmowanie pacjentów było bardzo 
ograniczone, ponadto zakazane zostało wykonywanie zabiegów planowych, w związku z czym wydatki 
były niższe, a NFZ wypłacał co miesiąc 1/12 ryczałtu bez względu na wykonanie. Dyrektor dodał,  
że niektóre zmiany wprowadzone w funkcjonowaniu szpitala zaczynają owocować, a jest to między 
innymi przejęte zintegrowane ratownictwo medyczne, zlikwidowanie części położnictwa. 

 
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 3). 

 
 

b) nadania  tytułu honorowego „Za Zasługi dla Powiatu Kętrzyńskiego” 
 

 Radny Lech Ryndzionek poprosił o wyjaśnienie kim jest osoba wyznaczona do otrzymania 
tytułu. 
 Radny Piotr Węglarski powiedział, że jest to proboszcz w Parafii pw. Nawiedzenia Najświętszej 
Maryi Panny w Świętej Lipce od 6 lat. Radny dodał, że jest to osoba bardzo zaangażowana  
w działalność kulturalną kościoła, organizację koncertów, odtworzenie historii kościoła oraz Świętej 
Lipki. Radny powiedział, że jest to osoba bardzo twórcza i na pewno poprze tę kandydaturę podczas 
głosowania nad projektem uchwały.  
 Radna Urszula Baraniecka poinformowała, że wniosek został poparty przez pięć różnych 
podmiotów, co ma również duże znaczenie. Radna poinformowała, że w uzasadnieniu wniosku jest 
przedstawiona szeroka działalność na rzecz powiatu. 
 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że ksiądz Aleksander Jacyniak włożył dużo pracy  
na rzecz popularyzacji i promocji Świętej Lipki w mediach ogólnokrajowych, takie jak koncerty muzyki 
organowej transmitowane na żywo przez stacje ogólnopolskie. Starosta wyjaśnił, że kadencja księdza 
superiora skończyła się, w związku z czym wspólnie z Burmistrzem Reszla oraz Burmistrzem Kętrzyna 
wystąpili do Zakonu Jezuitów o możliwość przedłużenia kadencji jeszcze o rok. Starosta dodał,  
że 15 stycznia odbyło się posiedzenie Kapituły, która jednogłośnie przyjęła stanowisko o wystąpieniu 
do Rady o nadanie tytułu honorowego księdzu doktorowi Aleksandrowi Jacyniakowi.  
 

Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 4). 
 
 

c) rozpatrzenia skargi na działania Starosty Kętrzyńskiego w związku z prowadzonym przez 
Wydział Architektury, Budownictwa i Inwestycji Starostwa Powiatowego w Kętrzynie 
postępowaniem w sprawie udzielenia pozwolenia na budowę 
 

 Starosta Michał Kochanowski przedstawiając projekt uchwały wyjaśnił, że skarżący odwołał się 
od decyzji Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji do Wojewody, ale Wydział działa 
profesjonalnie, a człowiek który nie posiada uprawnień do projektowania danego typu budynku chciał 
wymusić skargą rozstrzygnięcie sprawy w określony sposób. Starosta powiedział, iż uważa,  
że procedury i prawo jest zachowane, więc niech organ odwoławczy rozstrzygnie tę sprawę.  
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Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
  
 

Komisja Edukacji i Kultury głosami 5 „za” i 1 „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały (zał. nr 5). 

 
 

d) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Kętrzynie oraz Starosty Kętrzyńskiego 

 
Starosta Michał Kochanowski wyjaśnił, że sprawa dotyczy trzech lat wstecz i znajduje się już  

w prokuraturze. Starosta powiedział, że w momencie odbioru remontu związanego z usunięciem barier 
architektonicznych w łazience skarżąca nie miała wątpliwości, co do jakości wykonanych prac. Starosta 
dodał, że umowa na wykonanie remontu zawierana jest pomiędzy beneficjentem a wybranym przez 
niego wykonawcą i to właśnie beneficjent powinien kontrolować jakie materiały zostały użyte oraz 
jakie wyposażenie wstawione. Starosta dodał, że skarżąca podnosi w skardze udział Naczelnika 
Wydziału Architektury, Budownictwa i Inwestycji w przedmiotowym postępowaniu, która odbiera te 
remonty, ale Pani Naczelnik jako inżynier posiadający odpowiednie uprawnienia zawarła umowę 
cywilnoprawną z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Kętrzynie i nie reprezentuje Powiatu  
w postępowaniach dotyczących usuwania barier architektonicznych.  

Radny Piotr Węglarski zapytał, kto opłacił fakturę za wykonaną pracę. 
Starosta wyjaśnił, że dofinansowanie usunięcia barier architektonicznych polega na tym,  

że faktura częściowo jest opłacana przez beneficjenta, a częściowo z budżetu Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

 Radny Piotr Węglarski stwierdził, że stroną w tym sporze jest właściciel mieszkania i to on 
powinien egzekwować poprawki.  

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

(zał. nr 6). 
 

 
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 
 

Skarbnik Bogusław Lichocki przedstawił członkom komisji zmiany zawarte w projekcie uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 oraz  

w sprawie podziału rezerw celowych oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2021: 

 

I. Zmiany wydatków – zadania zlecone 

 

1. Na wniosek Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Kętrzynie dokonać przeniesienia 

planu wydatków pomiędzy paragrafami posiadanego planu wydatków 

Zmn. W. 710; 71015; § 4120 – 429 zł 

Zw. W.          § 4040 – 429 zł 

 

 

II. Zmiany dochodów i wydatków – zadania własne 
 

1. Na wniosek Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie dokonać wprowadzenia projektu pn.  

"E-zarządzanie infrastrukturą  drogową w Zarządzie Dróg Powiatowych w Kętrzynie wraz 

z uruchomieniem e-usług" w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 Działania: 3.1 Cyfrowa dostępność informacji sektora 

publicznego oraz wysoka jakość e-usług publicznych. Całkowita wartość projektu wynosi 946 844 zł, 
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z kwotą dofinansowania ze środków unijnych 804 817,40 zł oraz udziałem własnym w kwocie 

142 026,60 zł. Udział własny sfinansować rozwiązaniem rezerwy na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne – kwota 142 028 zł 

Zmn. W. 758; 75818; § 6800 –  142 028 zł 

Zw. D.    600; 60095; § 6257 –  804 818 zł 

Zw. W.                       § 6057 –  804 818 zł 

                                   § 6059 –  142 028 zł 

 

2. Na wniosek Powiatowego Ośrodka Wspierania i Rozwoju Edukacji w Kętrzynie dokonać zmian  

w przedsięwzięciu pn. Lokalny Ośrodek Wiedzy i Edukacji w Kętrzynie w ramach projektu „Lokalne 

Ośrodki Wiedzy i Edukacji: nowe oblicze edukacji dla dorosłych” z kwotą dofinansowania 175 018 

zł, w tym w roku 2020 – 87 500 zł, w roku 2021 – 70 008 zł, w roku 2022 – 17 510 zł oraz wydatki  

w łącznej kwocie 175 018 zł, w tym w roku 2020 – 18 820 zł, w roku 2021 – 138 688 zł, w roku 2022 

– 17 510 zł. Dla zbilansowania budżetu zmniejszyć koszty odsetek bankowych od kredytów o kwotę 

24 930 zł 

Zw. D.    801; 80195; § 2051 –          8 zł 

Zmn. W. 757; 75702; § 8110 – 24 930 zł 

               801; 80195; § 4011 –   8 072 zł 

                                   § 4241 – 16 000 zł 

Zw. W.                       § 4111 –   2 550 zł 

                                   § 4121 –      227 zł 

                                   § 4171 – 16 995 zł 

                                   § 4211 – 16 681 zł 

                                   § 4301 –   6 557 zł 

                                   § 4701 –   6 000 zł 

 

3. Na wniosek Zespołu Szkół im. M. Rataja w Reszlu oraz w celu realizacji Projektu pn. „TIK na miarę 

szkoły” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

na lata 2014-2020 Działania: RPWM.02.02.00 Podniesienie jakości oferty edukacyjnej 

ukierunkowanej na rozwój kompetencji kluczowych uczniów dokonać zmian w przedsięwzięciu. 

Finansowanie stanowią środki unijne w kwocie 232 627 zł oraz środki z budżetu państwa w kwocie 

27 367 zł. Wydatki planowane w roku 2021 – 259 994 zł. Dokonać zwiększenia dochodów  

i wydatków o kwotę 237 700 zł 

Zw. D. 801; 80195; § 2057 – 212 683 zł 

                                § 2059 –   25 017 zł 

Zw. W.                    § 4017 –     3 762 zł 

                                § 4019 –        442 zł 

                                § 4117 –        648 zł 

                                § 4119 –          76 zł 

                                § 4127 –          76 zł 

                                § 4129 –            8 zł 

                                § 4247 – 130 248 zł 

                                § 4249 –   15 322 zł 

                                § 4307 –   37 578 zł 

                                § 4309 –     4 420 zł 

                                § 4707 –   40 371 zł 

                                § 4709 –     4 749 zł 

 

4. W związku z realizacją umowy nr WRR/000342/14/D zawartej w dniu 09.09.2020 r. z Państwowym 
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Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych wprowadzić do budżetu powiatu wydatki 

realizowane w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III”. Koszt Projektu  

w 100% pokrywa dofinansowanie z PFRON i zostało ono otrzymane w 2020 r.  

Zwiększyć wydatki z przeznaczeniem na: 

- dotację dla Gminy Kętrzyn z przeznaczeniem na zakup samochodu 9-cio miejscowego do przewozu 

osób niepełnosprawnych – kwota 80 000 zł, 

- koszty obsługi realizowanej przez Starostwo Powiatowe w Kętrzynie - kwota 2 000 zł. 

Dla zbilansowania budżetu zmniejszyć koszty odsetek bankowych od kredytów 

Zmn. W. 757; 75702; § 8110 – 82 000 zł 

Zw. W. 853; 85395; § 4210 –     1 900 zł 

                § 4360 –         100 zł 

                § 6640 –    80 000 zł 

 

5. Na wniosek Wydziału Oświaty i Zdrowia Starostwa Powiatowego w Kętrzynie: 

a) dokonać zwiększenia posiadanego budżetu wydatków o kwotę 53 708 zł, z przeznaczeniem na: 

- dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli, zgodnie z art. 70a ust. 1 ustawy Karta 

nauczyciela – kwota 5 359 zł,  

- pomoc zdrowotną zgodnie z art. 72 ust.1 ustawy Karta Nauczyciela oraz uchwały 

Nr XXX/266/2020 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kętrzyński - kwota 47 009 zł, 

- specjalny fundusz na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, 

zgodnie z art. 49 ust. 1 pkt 1 ustawy Karta Nauczyciela oraz § 2 uchwały Nr XVI/104/2007 Rady 

Powiatu w Kętrzynie z dnia 27 grudnia 2007 r.  – kwota 1 340 zł, 

b) dokonać przeniesienia planu wydatków między paragrafami w kwocie 18 000 zł, w związku 

z podjęciem Uchwały Nr XXVIII/240/2020 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 26.11.2020 r.  

w sprawie ustalenia trybu i zasad przyznawania stypendium studentom kształcącym się  

na uczelni na kierunku lekarskim. 

Dla zbilansowania rozwiązać rezerwę celową na wydatki w oświacie, których szczegółowy podział 

na pozycje klasyfikacji budżetowej nie może być dokonany w okresie opracowywania budżetu 

powiatu – kwota 53 708 zł 

Zmn. W. 758; 75818; § 4810  – 53 708 zł 

Zw. W.   801; 80146; § 4700 –     5 359 zł 

                       80195; § 3020 –   47 009 zł 

                                   § 4010 –     1 340 zł 

Zmn. W. 854; 85415; § 3210 –   18 000 zł 

Zw. W.           85416; § 3210 –   18 000 zł 

 

6. Na wniosek Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego dokonać przeniesienia planu 

wydatków między paragrafami w kwocie 4 200 zł, z przeznaczeniem na wynagrodzenia bezosobowe  

Zmn. W. 750; 75085; § 4040 – 4 200 zł 

Zw. W.                       § 4170 – 4 200 zł 

 

7. Na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie dokonać przeniesienia pomiędzy paragrafami 

kwoty 194 zł, z przeznaczeniem na opłaty z tytułu trwałego zarządu 

Zmn. W. 853; 85333; § 4270 – 194 zł 

Zw. W.                       § 4520 – 194 zł 
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Radna Urszula Baraniecka poprosiła o wyjaśnienie, na czym polega projekt realizowany przez 

Powiatowy Ośrodek Wspierania i Rozwoju Edukacji.  

Wicestarosta Andrzej Lewandowski wyjaśnił, że jest to projekt związany z dokształcaniem 

nauczycieli ze środków pozyskanych przez Panią Dyrektor POWRE. 

Następnie radna zapytała, co oznacza zapis o zmniejszeniu kosztów odsetek bankowych  

od kredytów.  

Skarbnik Bogusław Lichocki powiedział, że dochody zostały faktycznie wykonane w 2020 roku,  

a projekt jest realizowany w 100% z dofinansowania, część środków wpłynęła w ubiegłym roku,  

ale wydatki w części zostały zrealizowane w roku 2020. Skarbnik wyjaśnił, że to co zakładał plan nie 

zostało wykonane w całości, w związku z czym następuje przesunięcie na 2021 rok i zostaną 

zwiększone wydatki w tym zakresie. Powiat nie zaciągnął kredytu w wysokości 17 000 000 zł tylko 

8 000 000 zł i zostają zmniejszone koszty odsetek bankowych w celu urealnienia kwoty deficytu. 

Radna Urszula Baraniecka poprosiła o wyjaśnienie, na czym polega projekt pn. „TIG na miarę 

szkoły”. 

Wicestarosta wyjaśnił, że część środków zostanie przeznaczona na zakup pomocy 

dydaktycznych, ale również będą organizowane szkolenia dla uczniów i nauczycieli. 

Radna zapytała, czy Powiat będzie wspierał Gminę Kętrzyn środkami na zakup samochodu  

do przewozu osób niepełnosprawnych. 

Starosta wyjaśnił, że są to środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, które tylko przechodzą przez budżet Powiatu.  

 

 Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
(zał. nr 7). 

 

 

f) podziału rezerw celowych oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 
Członkowie komisji nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

 
Komisja Edukacji i Kultury jednogłośnie głosami 6 „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

(zał. nr 8). 
 
 

Ad. pkt 5 
Sprawy różne, zapytania i wolne wnioski 

  
 Radna Urszula Baraniecka zapytała czy w związku z doniesieniami medialnymi, iż nauczyciele 

będą musieli wrócić do pracy, Wydział Oświaty i Zdrowia zastanawiał się nad możliwością zmniejszania 

grup w trakcie lekcji. Radna powiedziała, że jeśli powrót nastąpi w lutym lub marcu to nauczyciele nie 

zostaną zaszczepieni, a w licznych klasach utrzymanie reżimu sanitarnego nie jest możliwe. Radna 

powiedziała, że konieczne jest rozważenie zmniejszenia liczebności klas. Radna poinformowała,  

że nauczanie hybrydowe również nie jest dobrym pomysłem przy bardzo licznej klasie. 

 Wicestarosta wyjaśnił, że w czasie pandemii było wiele spotkań w tej sprawie, ale bez decyzji 

Ministerstwa nie ma sensu podejmowanie decyzji. Wicestarosta dodał, że cały czas trwają dyskusje 

nad najlepszym rozwiązaniem tej sytuacji, ale nie jest to łatwe. 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że po powrocie uczniów do szkół sytuacja  

z zachorowaniami powtórzy się. Radny dodał, że dopiero gdy zapadnie decyzja Ministerstwa będzie 

można zwołać sesję nadzwyczajną i przeprowadzić w tym temacie dyskusję.  
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 Radna Alina Janiszewska podziękowała nauczycielom nauczania przedszkolnego, którzy  

od początku roku szkolnego pracują na swoich stanowiskach bez przerw i również są narażeni  

na zachorowania.  

 

Ad. pkt 6 
Przyjęcie protokołów 

 Komisja Edukacji i Kultury w głosowaniu przyjęła: 

 jednogłośnie głosami 6 „za” – protokół z posiedzenia w dniu 27 grudnia 2020 r. 
 
 

Ad. pkt 7 
Zamknięcie posiedzenia 

Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu 
w Kętrzynie zostało zakończone o godz. 15:25. 

 
 
 

Protokołowała: 
 
M. Filipiak 
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